
 
 

Dagsorden for bestyrelsesmøde 
Onsdag den 14. juni 2023, kl. 19:30 

Birgittes Kontor - Seminariet 
 

Deltagere: Asbjørn Mols Nørgaard, Gert Børgesen, Birgitte Feldborg, Holger Nissen, Henning Hansen, og 
Christian Kubstrup (referent) 
Afbud: Ole Lund Svendsen og Niels Arne Kjærgaard 

 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde d. 10. maj 2023 

Referatet blev godkendt 

 

2. Broen, hvordan kommer vi videre? 

• Vores ansøgning om tillægsbevilling er godkendt 

• Vi går videre med idéen om at flytte broen lidt mod øst. Det vil give adgang til skoven ved samme 

picnic-område, men flytte adgangsvejen til at gå via Gedved Bikepark / Outdoor. Det er denne 

løsning, som er foretrukket af de lodsejere, som vi har frivillige aftaler med. 

• Der udestår en endelige afklaring med kommunen samt en afklaring af, hvor stien til broen langs 

åen (over brdr. Svendsens mark) gøres gangbar i vådt vejr. 

• Gert tager fat i alle interessenter og driver projektet videre. 

(Ole er som lodsejer inhabil ved dette punkt, men han havde meldt afbud til mødet på forhånd.)  

 

3. Opfølgning på trafikmøde med kommunen d. 12/6  

• Vi havde endnu et godt møde med trafikplanlæggere fra kommunen. De har hørt og forstået vores 

ønsker og input, (hovedsageligt listen med prioriteringer fra borgermødet i sommer). Men vi må 

desværre erkende, at ikke alle ønsker imødekommes i kommunens oplæg. 

• Vi planlægger endnu et borgermøde om trafik til august, hvor vi fremlægger og diskuterer vores 

ønsker med borgerne. 

• Trafikplanen fra kommunen fremlægges efter planen sidst på året, så der er en mulighed for 

yderligere påvirkning i løbet af efteråret. 

 

4. Borgermøde vedr. trafik til august 

• Christian kontakter borgmesteren for at høre, om han kan/vil deltage i et borgermøde i 

midten/slutningen af august. 

• Vi foreslår i første omgang en af flg. datoer: 16., 17., 30. eller 31. august 

• Andre politikere og virksomheder med interesse i Gedved vil være velkomne. 

• Vi inviterer via et nyhedsbrev og på 8751 

• Christian skriver udkast til nyhedsbrev 

• Birgitte og Henning koordinerer omdeling af trykt nyhedsbrev 

 

5. Vedligeholdelse af beplantning ved gadekæret 

• Vi forventer at kommunen tager sig af vedligeholde beplantning og fliser ved gadekæret 

• Henning kontakter Thor Finnerup fra Vej og Park  

 
Næste møde: 9. august, 2023 


